

資料異動申請書(外來人口變更新式統一證號專用)

Data Modification Application (for the change of the new UI No. for foreign nationals)

申請人為向 貴行辦理變更新式統一證號，茲已審閱完畢注意事項內容，並同意 貴行基於「彰化銀行蒐集、處理及利用個人資料告知事項」所告知之內容及財團法人金融聯合徵信中心營業登記項目或章程所訂業務之需要等特定目的範圍內， 貴行及該中心得蒐集、處理及利用本人個人資料(包括統一證號、中英文姓名、出生日期、居留期限、居留事由、居留地址、性別、國籍、護照號碼、肖像、聯絡電話等)，請 貴行惠予辦理：

In order to change to the new UI No. with the Bank, the Applicant has reviewed the content of the Attentions set forth below, and agrees that the Bank and the Joint Credit Information Center may collect, process and use my personal data (including UI No., Chinese/English name, date of birth, date of expiry, purpose of residence, residence address, gender, nationality, passport No., portrait, telephone number etc.) within the scope of the specific purpose under the “Chang Hwa Bank Notification for the Collection, Processing and Use of Personal Information” and the business registration project or organization Prospectus of the Joint Credit Information. The Applicant hereby applies for the change of the following:

戶名 (account name)		
統一證號 (UI No.)	原舊式統一證號： _____ (the original UI No.) 新式統一證號： _____ (the new UI No.)	(F5100)

此致 彰化銀行

TO: CHANG HWA COMMERCIAL BANK, LTD.

申請人：

(請親簽或蓋原留印鑑)

The Applicant:

(Signature or Registered Chop)

聯絡電話：

Telephone Number:

中 華 民 國 年 月 日
YYYY/MM/DD

※申請人填妥本申請書後連同載有新式統一證號之證件影本，傳真或郵寄至任一分行辦理。

(傳真電話及分行地址可參閱存摺裡頁或至本行網站→服務據點→國內服務據點查詢)

※ Please fill in this application form and fax or post it to any branch of the Bank together with the copy of the certificate or instrument which contains the new UI No..

(The information of fax number and branch address can be referred to the inside page of the passbook or the Bank's website (<https://www.bankchb.com>)).

受理行：

收件日期		存匯主管		經辦		完成日期		存匯主管		經辦		掃描人員	
------	--	------	--	----	--	------	--	------	--	----	--	------	--

注意事項：
The Attentions:

1. 辦理新式統一證號變更後，您與本行約定之臨櫃取款密碼及持有之金融卡皆可繼續使用，無須重新變更及換發。

The change of the new UI No. will not affect the use of your account withdrawal password which you have agreed with the Bank and of the ATM Card you have held.

2. 如您已申個人網路銀行(含彰銀行動網)，於您向本行變更為新式統一證號當日，請仍以變更前之統一證號登入個人網路銀行，自次日起，應以變更後之新式統一證號登入。倘您已申請行動御守，需於向本行變更為新式統一證號之次日起，自行登入網路銀行重新綁定；如您已申請電子憑證，則需於向本行變更為新式統一證號之次一營業日起，臨櫃重新申請個人憑證，方能繼續使用。

If you have applied for the service of Personal Internet Banking (including Chang Hwa Commercial Bank's mobile network), please enter the original UI No. while you log in to your Personal Internet Banking account on the day which you changed to the new UI No. with the Bank. From the next day, you shall log in with the new UI No.. If you have already applied for the service of Omamori guard, you need to log in to the Internet Banking account to re-bind from the next day of the date which you change to the new UI No.; if you have already applied for an electronic certificate, you need to go to the branch and re-apply for a personal certificate from the next succeeding business day of the date which you change to the new UI No. with the Bank.

3. 已申辦特定金錢信託業務之客戶，應洽理財專員另以新式統一證號開戶，並填寫開戶相關文件；並請注意信託投資商品約定入/扣款帳號須一併完成統一證號變更作業後，始得以新式統一證號辦理申購等交易。如有信託餘額者，須俟本行完成資料移轉作業後，始得以新式統一證號辦理贖回。

Customers who have applied for non-discretionary money trust business shall contact the financial management officer to open an account with the new UI No. and fill in the relevant account opening documents. Please note that you may not apply for any subscription or other transactions with the new UI No. until the UI No. of the agreed deposit/debit account for trust investments has been also changed. The trust balance may not be redeemed with the new UI No. until the conversion of data has been completed by the Bank.

4. 為保障您的權益，如您的帳戶已約定入扣帳（例如信用卡扣款、薪資入帳及所得稅申報之繳退稅作業等），請您確認相關單位已變更為新式統一證號，以免影響入扣帳作業。

In order to protect your rights and interests, if you have agreed with the Bank on the direct debit/credit of your account (such as credit card deduction, payroll transfers, and tax payment/refund for income tax declaration, etc.), please confirm that it has been changed to the new UI No. by the relevant body, so as not to affect the operation of the direct debit/credit.